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SNBK Styrelsemötesprotokoll nr.7 

1. Mötet öppnas 
Deltagare på mötet, Kristina Wenzel, Conny Ström, Malin Axnér, Milan Kolar (Ordförande, 
justerare), Yngve Carlsson (Kassör), Magnus Borgström, Anna-Lena Nilsson (sekreterare). 
 

2. Genomgång av föregående protokoll. 
Magnus fick i uppgift att notera vem som står vart efter platsbyten. Därmed upptäcktes ett 
“fel” med platserna på hyllan. Den plats Joakim Johansson nyttjar är från början avsedd för 
brandgata. Detta finns beskrivet, men platsen har av misstag delats ut till en tidigare ägare. 
Nu finns chans att rätta till detta och återinföra brandgatan. 
 
Påminnelse om att slutrapportera flytbryggan till byggnadsnämnden. 
 

3. Genomgång av det ekonomiska läget. 
All ekonomi ser bra ut. Fakturering har skett av bl.a. vinterliggare, diesel och skjul. Inga 
fakturor har förfallit till betalning. 
 
Belysas är krav på medlemskap även vid förvaring i “privata” skjul. Enligt regler måste 
hyresavtal skrivas. Vid kontroll har det hittats okända båtar som ställts in för vinterförvaring. 
 
Magnus och Milan gör förtydligande om “Du hyr ut en plats i ditt skjul”. Det bör vara enklare 
att hitta informationen på hemsidan. 
 
Fler frågeställningar i samtalet: Hur länge får en skjulägare äga ett skjul utan båt? Ska det 
vara krav på att vara “aktiv medlem” vad innebär “aktiv medlem”? Ska det vara tidsgräns på 
hur länge man får vara varvs/skjulägare utan båt? Uppfyller man inte “kriterierna” ska man 
få kunna söka årligt godkännande av styrelsen? Det kan krävas förändringar i stadgarna för 
att SNBK:s skjul/mark inte ska bli ett “lager” utan vara en aktiv båtklubb. 
 

4. Varvsfrågor 
Uppdaterade försäkringskostnader 
Omförhandling har skett med försäkringsbolaget. Alla skjul är försäkrade, premien 
uppdateras årsvis. Nu ligger den på 1200 samt 600 SEK beroende på skjulprestanda/storlek. 
Var och en betalar den avgift som sitt skjul kategoriserats för. 
 
Reklamation livräddningsbåten 
Båten tog in vatten i mellanskrovet, den anses också vara felkonstruerad med en vass kant i 
aktern istället för en rundning som underlättar upptagning av person i vattnet. Även livbojen 
har sedan tidigare gått sönder. Reklamationen är godkänd och vi kommer att få en ny båt. 
Säljaren påstod orsaken kunde vara att de bytt leverantör. Vraket returneras fritt i samband 
med leverans av den nya livräddningsbåten. 
 
Vad krävs för att ta emot större/tyngre båtar på varvet 
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Förfrågan om beräkningar för travers och mark har lämnats till Larry Filín samt Clarins fru 
Nina, vilka har kunskap inom områdena. Svar avvaktas. 
 
Nödvändiga åtgärder kran och travers efter revision. 
Alla påpekanden är inte åtgärdade ännu. Ny el har dragits till svängkranen. En elmotor på 
traversen fungerar inte. Clarin kommer att återta besiktningen kommande år, även 
utbildning för travers och svängkran planeras att hållas. 
Senast traversen målades var 1995, visuell besiktning avseende rostangrepp är lämpligt att 
utföra. 
 
Lista från Kjell Sandersjöö. 
Kjell har skickat in förslag på underhållsåtgärder till varvschef Magnus Borgström. Punkterna 
behandlar bland annat problem med regnvatten/smältvatten från vissa skjultak. Förslag gavs 
även på lämpliga åtgärder som ex. Hängrännor. Åtgärdsförslagen är tänkt att delges 
arbetsgrupperna. 
 
Tankstation 
Uppdraget är att ta fram flera offerter på komplett arrangemang för dieselförsäljning. Helst 
till årsmötet. 
 

5. Nytt från Ungdomssektionen/Tävlingssektionen. 
Läget inför SM 
En flik har skapats på hemsidan med information om SM. Julkort planeras skickas ut i 
marknadsföringssyfte till alla 606-seglare. Adresslista från förbundet har efterfrågats. 
 
Genomförda aktiviteter 
Ett sent klubbmästerskap genomfördes 6/11 med 4st deltagande båtar. 
 

6. Övriga frågor 
Nödvändiga förberedelser inför årsmötet. 
Årsmötesdatum beslutas bli Måndag 21/2. Kl.19.00. Årsmötet föregås av varvsmöte kl.18.00. 
Förslag om lokaler tas fram till nästa styrelsemöte. Skicka förslag till Malin Axnér. 
Målet är att alla handlingar ska vara klar innan jul. 
Kallelse läggs ut på hemsidan. 
 

7. Mötet avslutas 
Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 31/1 hos Conny Ström. 
 

 
Protokollet justeras 
 
 
Milan Kolar 


